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　　As is known to all, the cellphone is very widely used, especially by teenagers who live the life “on the go”. They think it a useful tool for daily life, so they want to have one.
　　Many students think if they have a cellphone, they can keep in touch with their families and friends. They think owing a cellphone is good for their life. Some parents also share the same idea.
　　However, some people don’t agree that students should bring cellphones to school. First, they think it is bad for the students’ health to use cellphones. Second, it will add burden to parents because students usually depend on their parents. Third, if students use cellphones in school, they may not keep their minds on their studies. They may spend most of their time sending text messages or playing games.
　　In my opinion, I think owing a cellphone is not a bad thing. However, we should use the cellphones at the right moment. In class, we should make full use of our time to study. Do not use cellphones in class to interrupt others. If in emergency, it is not a bad choice to use cellphones.
　　>【参考译文】
　　众所周知，手机被广泛使用，尤其是那些过着“忙碌生活”的青少年。他们认为它是日常生活的有用工具，所以他们想要一个。
　　许多学生认为，如果他们有手机，他们可以与家人和朋友保持联系。他们认为拥有手机对他们的生活有好处。有些家长也有同样的想法。
　　然而，有些人不同意学生带手机去学校。首先，他们认为使用手机对学生的健康有害。第二，它会给父母增加负担，因为学生通常依赖父母。第三，如果学生在学校里使用手机，他们就不会把心思放在学习上。他们可能大部分时间都在发短信或玩游戏。
　　在我看来，我认为手机并不是一件坏事。然而，我们应该在适当的时候使用手机。在课堂上，我们应该充分利用我们的时间学习。不要在课堂上使用手机打断别人。如果在紧急情况下，使用手机不是一个糟糕的选择。
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